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Београд -- Министар спољних послова Вук Јеремић каже да одлуку о подношењу
кандидатуре за чланство у ЕУ треба донети након ирског референдума о Лисабонском
споразуму.

  

У интервјуу "Вечерњим новостима" у издању за петак Јеремић је казао да ће Србија
наставити да испуњава све критеријуме за чланство, иако проширење ЕУ далеко више
зависи од саме Уније него од кандидата за чланство.

  

"ЕУ је овог тренутка пред доношењем кључних одлука о свом унутрашњем уређењу и
процесу будућег ширења. Остаје да се види у каквој врсти Европе ћемо се пробудити 3.
октобра, након објављивања резултата референдума у Ирској", рекао је Јеремић.

  

Он је рекао да се нада да ће се после ирског референдума ипак "створити околности за
неометани наставак процеса проширења (ЕУ)".

  

Шеф српске дипломатије нагласио је да у Београду постоји пуна политичка воља да се
свом снагом настави рад на прикључењу ЕУ и додао да надлежни органи настављају
напоре да се последњи политички услов, окончање сарадње са Хагом, испуни.

  

Говорећи о поступку који се пред Међународним судом правде води у вези са
једностраним проглашењем независности Косова, Јеремић је навео да је Србија "и те
како спремна" за дан после доношења одлуке тог суда.

  

"Од првог дана након пресуде бићемо спремни за дијалог. Надамо се да ће нас одлука
Суда довести у ситуацију у којој нема алтернативе новим преговорима. Постаће
очигледно да је покушај наметања независности доживео неуспех и да се мора наћи
други пут до трајног и одрживог решења", казао је министар.

  

Упитан да прокоментарише наводе у медијима да је председник Србије Борис Тадић
обећао његову смену страним дипломатама, Јеремић је одговорио да "председник
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сасвим сигурно није давао таква обећања страним дипломатама".

  

"Ми смо се у Србији изборили за то да имамо руководство које обећања даје само
грађанима Србије", кратко је прокоментарисао Јеремић и додао да не зна да ли је таквих
захтева било и да не верује да би било ко сматрао пристојним да тако нешто пита.

  

(Вечерње новости)
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